
Извештај са првог Партнерског форума за потребе израде Плана развоја ГО Палилула 

2023.-2029. год., одржаног 17.10.2022. год. у Нишком културном центру - НКЦ 

 

Првом Партнерском форуму су присуствовали председник ГО Палилула, руководиоци 

Радних тематских група – већници ГО Палилула, чланови Координационог  тима за израду Плана 

развоја, као и представници разних институција, организација, цивилних друштава, удружења и 

грађани, укупно 32 учесника. 

На Партнерском форуму су присутни били упознати са начином и фазама израде Плана 

развоја и позвани да дају своја мишљења и сугестије о најбитнијим сегментима развоја Општине 

Палилула. 

Најважнији предлози присутних су се односили на лош квалитет  и небезбедност 

саобраћајница, изградњу већег броја спортско-рекреативних терена и игралишта за децу и 

адекватно одржавање постојећих, уређење и обезбеђење Меморијалног парка Бубањ, као и 

изградњу бициклистичких стаза поред саобраћајница на целој територији ГО Палилула. 

Предлози су евидентирани и биће сагледани при одређивању приоритетних циљева 

развоја у Плану развоја ГО Палилула 2023.-2029.год., што ће бити тема наредног Партнерског 

форума, о чијем одржавању ће јавност бити благовремено обавештена. 

Захваљујемо свима на сарадњи и помоћи да на квалитетан начин успоставимо преглед 

актуелног стања у Општини Палилула и дефинишемо приоритете развоја наше општине.  

 

Први партнерски форум – ПРЕДЛОЗИ 

1. Маја Каменов – Одбор за људска права - Онлајн састанак на зуму чланова тематских 

радних група ради упознавања 

2. Лидија Ранђеловић – Машинска школа Ниш – Рампа испред Машинске школе не постоји 

више, безбедност деце је угрожена. Такође нема рампе на пружном прелазу из правца 

улице генерала Милојка Лешјанина ка ОТЦ-у, а додатни проблем прави и шибље дуж 

пруге које није посечено. Такође, ово шибље није посечено ни око пруге на Трошарини. 

3. Владаимир Спасић – Дечија академија спорта – Изградња нових спортских и рекеративних 

терена и успостављање већег броја паркова и њихово обезбеђивање;  

Изградња ограђених дечјег игралишта са и без мобилијара; успостављање трим стаза у 

оквиру Меморијалног парка Бубањ и његово боље искоришћење за спортске и 

рекреативне активности. Такође, обезбеђење Меморијалног парка Бубањ и спречавање 

вандализма. Небезбедност, лош квалитет и неадекватност градских улица за повећану 

фреквенцију саобраћаја. 

 



4. Данијел Живковић – Удружење „Интеркултуралис“ – изрградња бициклистичких стаза; 

5. Љубиша Златковић – грађанин ГО Палилула – Нема прилаза парцелама које нису до улице, 

плановима ови прилази нису предвиђени. 

6. Драган Стевановић – грађанин ГО Палилула – Улица Рудничка нема тротоар са леве стране, 

а са десне су паркинзи, па пешаци ходају по улици.  

У улици Змаја од ноћаја 500 метара улице нема тротоар (до аутобуске окретнице), 

изградњом Новог Ниша овај тротоар није предвиђен. Такође, улица Бранка Радичевића, у 

којој се налази средња школа, такође нема тротоар. 

 

 


